

GY-250 回料過濾機

使用說明書

Instructions for using the GY-250 filter for recycled materials



通過ISO9001: 2000國際質量體系認證

GY-250 回料過濾機

GY-250 filter for recycled materials

1. 按名牌標識選擇合適的電源，電壓誤差不得超過 $\pm 10\%$ ：
The power supply must be within $\pm 10\%$ of the specified value on the tag one the side of the machine.
2. 電源開關及接線應保證接觸良好，嚴禁電機缺相運行：
Connections and switches for the power supply must be absolutely secure and the machine must not be operated out of phase.
3. 技術參數 Technical specifications:
 - ※ 馬力：0.3HP
Power: 0.3HP
 - ※ 電壓：380V
Voltage: 380V
 - ※ 頻率：50HZ
Frequency: 50Hz
 - ※ 振頻：1440r/min
Vibration: 1440/min
 - ※ 篩網有效直徑： $\Phi 235$ mm
Effective radius of the sieve is: $\Phi 235$ mm
4. 適用範圍：本機適用於施餉線上的餉料過濾：
Applications: This machine is suitable for straining fine gravels on a mixing line.
5. 安裝：本機採取弧形槽裝置在攪拌桶上，然後再用兩顆膠頭緊固螺絲固定：
Installation: This machine uses a curved bowl on top of a mixer which is secured with two plastic-head screws.
6. 保養 Maintenance:
 - ※ 若長期不使用請切斷電源：
Turn power supply off when not in use.
 - ※ 標準篩使用後務必清洗以利下回使用：
The standard sieve must be cleaned thoroughly after each use so it will be ready to be used the next time.
 - ※ 切勿用水沖洗電機以防觸電：
Do not clean the motor with water to avoid the risk of electrocution.
 - ※ 運行中若發生異常聲音請切斷電源檢查：
Should any abnormal noise occur during operation. Turn the machine off and check the problems.
 - ※ 啟動震動電機前務必鎖緊膠頭緊固螺絲：
Ensure that the plastic-head screws are tightly secured before turning the vibrating motor.
7. 產品在使用過程中要定期檢查電機及各部位有無鬆動，若有則予以調整：
Inspect the machine and its various parts during operation to make sure that nothing is loose, and tighten any part that is not secure.
8. 本產品正常使用條件下保固期為一年，在保固期內若有異常請及時與本公司聯繫，切勿自行拆卸。
This product is guaranteed for one year under normal operating conditions. Should a breakdown occur within the warranty period, contact our company immediately. Do not attempt to repair the machine by yourself.



9. 簡圖 Main parts of the machine:

